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ČESKO: V jiných jazycích již skutečně vymýšlí zájmena, která se používají pro ty, kdo se
necítí být ani mužem, ale ani ženou.

A zdá se, že tento problém, který po celou existenci lidstva dosud nikdo řešit nepotřeboval, se již
začíná řešit i u nás. V jistém článku si  pisatelka totiž neví rady, jak tyto jedince oslovovat.

Zde se hovoří zejména o nebinárních jedincích – to jsou ti, co mají poněkud guláš v hlavě a neví, zda
jsou muži nebo ženy (bez ohledu na to, co uvádí jejich rodný list) a údajně se cítí jako něco „mezi.“

Pak zde mámě dalších více než 100 možností čím se kdo může cítit.

Speciální zájmena pro tyto osoby již vymysleli například v pokrokovém Švédsku, ale i v dalších
zemích.

Mnohde se tento „ožehavý problém“ teprve řeší a vzhledem k tomu, že jej u nás již přináší i
korporátní média, je zřejmě  jen otázkou času, než to začnou progresivističtí Piráti či TOP09
prosazovat také ve Sněmovně.

V článku, který se tímto údajně „ožehavým“ problémem zabývá, autorka píše:

Stále více se setkáváme s lidmi, kteří se identifikují jako nebinární. Nejsou tedy ani
mužem, ani ženou. Náš rodný jazyk ale s tímto faktem neumí příliš pracovat. Je čas na
jeho další vývoj?

Nevím jak vy, ale já jsem se ještě osobně nikdy s nikým nebinárním nesetkala. Nicméně o takových
lidech jsem četla, neboť vím, že jde nyní o jakousi módu, tak se kdekdo prohlásí za kdeco.

A v mnoha evropských zemích to těmto jedincům ještě na přání posvětí i matrika.

Nicméně různí genderoví inženýři by zřejmě chtěli začít prznit také náš jazyk, aby se přizpůsobil
možná jen dočasné pubertální módě, případně psychicky nemocným jedincům, kteří nikdy v
minulosti úpravu jazyka nepožadovali.

A když měli problém, vyřešil jej nějaký ten Chocholoušek.

Pisatelka v článku hovoří o osobách nebinárních, nicméně co budeme dělat, když se objeví i jedinci z
řad dalších genderových identit a budou požadovat „extra oslovení“?

No považte, již nyní jich je více než 100 a další průběžně přibývají.

Na podobné úpravy by už ani nebylo možné náš jazyk (a snad ani žádný jiný) přizpůsobit. Před pár
lety se nad podobnými nesmysly nikdo nezamýšlel a náhle jsou „na stole.“
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Co bude za pár let? Co když pilní angažovaní genderoví inženýři přijdou na 1000 genderových
identit? Budeme vymýšlet pro každou z nich zvláštní zájmeno?

Budou se děti v rámci výuky českého jazyka učit mimo vyjmenovaných slov také vyjmenovat všechny
genderové identity a zájmena, která k nim patří?

A budou za oslovení špatným zájmenem padat pokuty jako tomu je v pokrokových zemích Západu?

Zdá se, že přesně tímto směrem se nyní politika ubírá. Jen nevím, kdo by zde onoho Chocholouška
potřeboval víc.

Těch pár jedinců, kvůli nimž se má upravovat jazyk nebo ti, kdo se o podobné jazykové změny
zasazují??
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